
SOBHAN NEWSPAPER

www.sobhannews.ir  Email: info@sobhannews.ir

روزنامه فرهنگی، اقتصادی، سیاسی و اجتماعی 

پنج شنبه  31 فروردین ماه 1402  29 رمضان 1444 
سال بیست و نهم  شماره 5978   8 صفحه  15 هزارتومان 
 SOBHAN ISSN 2008-5273-Thursday Apr .20 ,2023

لیلا غضنفری
ghazanfari@sobhannews.ir 

چه
دری

درخواست استاندار فارس از 
گروه های سیاسی استان: 

برای چالش ها 
راهکارهای عملی 

ارائه دهید

www.sobhannews.ir  Email: info@sobhannews.ir

نقدی  پرداخت کنید! 
»نقدی پرداخت کنید، کارت خوان خراب اســت.« این جمله 
را  این روز ها بیشتر از  همیشه می شنوید؛ در مطب پزشکان، در
 رستوران های بزرگ، آرایشگاه های زنانه و مردانه، سوپرمارکت 
و هرجایی که  فکرش را  بکنید. خیلی ها هم کارت خوان دارند، 
اما با شــگرد جدیدتری اعلام می کنند که  به  شــبکه متصل 
نیست یا خراب است! کارت خوان  یا همان دستگاه های پوز این 
روز ها در  بســیاری از مطب پزشکان غیب شده اند و  این اتفاق 
همان بازار داغ کم  اظهاری مؤدیان مالیاتی اســت؛ مؤدیانی 
که  برای پرداخت مالیات کمتر، دســت به  هر کاری می زنند. 
مالیات انتقال بخشــی از درآمدهای جامعه به دولت است که 
با هدف تأمین هزینه های عمومی کشــور پرداخت می شود. 
پرداخت عادلانه مالیات باعث کاهش اتکای بودجه کشــور به 

منابع نفتی و توسعه یکسان امکانات برای مردم می شود.
بــا این وجود برخــی از کســب و کارها از پرداخــت مالیات 
خودداری می کنند. دریافت پول نقد در مطب های خصوصی و 
نداشتن کارتخوان و فرار مالیاتی برخی پزشکان در سال های 
اخیر یکی از بحث های پرچالش و محل اعتراض و شــکایت  
مردم بوده است. با این وجود سازمان نظام پزشکی میزان فرار 
مالیاتی پزشکان را چشمگیر نمی داند. مدیرکل امور مالیاتی 
فارس نیز در آخرین نشست خبری خود گفت: بحث پرداخت 
مالیات از جانب پزشکان را نیز همانند گذشته دنبال می کنیم 
تا با تکمیل منابع اطلاعاتی بتوانیم نســبت به اخذ مالیات از 
آنها اقدام کنیم. البته اکثر جامعه پزشــکی اســتان که فقط 
پنج درصدشــان درآمد بســیار بالایی دارند مالیات پرداخت 
می کنند اما ما می خواهیم به عدد واقعی در پرداخت مالیات 
از جانب پزشــکان برسیم. اما سؤال این است که چرا نظارتی 
بر مطب پزشکان نیســت و چرا کارمندان و کارگران مجبور 
به پرداخت مالیات هســتند؟ قشــری که معمولاً درآمدهای 
کمتری دارند اما مالیات آنها از حقوق هایشــان کسر می شود 
اما صاحب مشاغل دیگر خود را مقید به پراخت قانون بودجه 
نمی کنند و مشــتری را  به  اســتفاده از  اپلیکیشن های بانکی 
یا همان کارت به کارت برای پرداخت هزینه ها مجبور می کنند. 
جامعه پزشکی همواره با تعرفه های مصوب شورای عالی بیمه 
سلامت، کنار آمده و پذیرفته اما، معدود پزشکانی هم هستند 
که به رغم درآمدهای بالایی که دارند، ولی حاضر نمی شــوند 
از کارتخوان استفاده کنند. اما، سؤالی که مطرح می شود، این 
است که مگر چند درصد بیماران در مراجعه به مطب پزشک؛ 
اگر با چنین صحنه ای مواجه شدند؛ حاضر می شوند موضوع را 
پیگیری کنند. قطعاً، خیلی از مردم و بیماران، حال و حوصله 

ندارند. 3

 معاون توسعه مدیریت و منابع 
استاندار فارس اعلام کرد: 

ساعت کار ادارات 
فارس پس از ماه 
مبارک رمضان 
     هفت الی ۱۴:3۰
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سخنگوی دولت خبر داد؛
موافقت دولت با پیشنهاد 

وزارت صمت مبنی بر مدیریت 
و تنظیم بازار خودرو

بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت در  علی 
حاشیه جلســه هیئت دولت درباره موضوع 
واردات خــودرو اظهار کــرد: وزارت صنعت، 

معدن و تجارت پیشنهادی را...

 متقاضیان مسکن ، استان را رتبه دار کرده اند
صفحه 3

رئیس جمهور تأکید کرد:
حمایت از مستأجران و مهار 

تورم در بازار مسکن
آیت ا... سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در 
جلسه هیئت دولت، با اشاره به نزدیکی فصل 
جابه جایی ها، بر تســریع در اجرای طرح های 
وزارت راه و شهرســازی بــرای حمایــت از 

2مستأجران تأکید کرد و مهار...

فرمانده  کل سپاه:
افزایش قدرت ارتش قابل 

مقایسه با گذشته نیست
سردار سرلشکر حسین ســلامی  فرمانده کل 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در حاشیه دیدار 
با فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران که 
به مناسبت روز ارتش انجام شد، اظهار داشت: 

خوشبختانه آنچه در میدان... 2
تی
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معاون حقوقی رئیس جمهور اعلام کرد:

غرامت به برخی بازماندگان هواپیمای اکراینی 
پرداخت شد

ایرنا- محمد دهقــان، معاون حقوقی رئیس جمهور 
در پی صدور رأی پرونده ســانحه سقوط هواپیمای 
اوکراینــی گفت: برخی کشــورها از این موضوع به 
ناحق ســوء اســتفاده می کنند و نباید گذاشــت 

دشمنان از آن به نفع خود بهره برداری کنند.
وی اظهــار داشــت: واقعه تلخ ســقوط پرواز ۷۵۲ 
هواپیمایــی اوکرایــن در حوالی تهــران هم برای 
 مردم، رهبر معظم  انقلاب و مســئولان کشور تلخ و 

غمبار بود.
معــاون حقوقــی رئیس جمهور با بیــان اینکه این 
ســانحه دارای دو بعد داخلی و بین المللی اســت، 
اظهار داشت: از بعُد داخلی، معاونت حقوقی ریاست 
جمهوری حقوقی پیگیر آن بود که سازمان قضایی 
نیروهای مســلح رأی خود را صادر کند؛ البته این 
معاونــت در پرونــده قضایی حق دخالت نداشــت 
و قضات پرونده می بایســت بر مبنــای قانون رأی 
صادر می کردند که در این ارتباط جلسات متعددی 

برگزار و رای صادر شد.
دهقان اظهار داشت: رأی صادره این پرونده به طور 
حتم در بعُد خارجی آن نیز مؤثر اســت زیرا برخی 
کشــورها از موضوع ســقوط هواپیمای اوکراین، به 

ناحق سوءاستفاده می کنند.
دهقان به بعُد بین بین المللی این ســانحه پرداخت 
و گفت در بخش خارجــی آن پرونده، باید به رأی 

صادره ایکائو )ســازمان بین المللــی هوانوردی( و 
شورای مربوطه توجه داشت که این کار را از لحاظ 
فنی ســهوی دانســته و به هیچ وجه آن را عمدی 
تلقی نکرده  است؛ هیچ آدم عاقلی این طور قضاوت 
نمی کند که به طور عمدی باعث ســقوط هواپیما 
شدیم اما دشمنان بخاطر کینه ای که از ایران دارند، 

از موضوع سوءاستفاده می کنند.
معاون حقوقی رئیس جمهور بــا بیان اینکه در بعُد 
حقوقــی بین المللی پرونده مجزایــی داریم، اظهار 
داشــت: ما وظیفــه داریم آن را پیگیــری کنیم و 
حقانیت جمهوری اسلامی را ثابت  کنیم هرچند از 

این سانحه غمگین و متأثر هستیم.
تاکنون غرامت به تعدادی از بازماندگان پرداخت 

شده است
دهقان این را گفت که بــا بازماندگان قربانیان این 
سانحه ارتباط برقرار کردیم و از طریق سازوکارهایی 
کــه در دولت طراحی شــده، بخشــی از غرامت را 
پرداخــت می کنیم که تاکنون بــه تعدادی از آنها 

پرداخت شده است.
معاون حقوقــی رئیس جمهور افــزود: این عزیزان 
حتماً بداند دشمنان دلســوز اینها نیستند و هدف 
آنهــا بهره بــرداری از این ســانحه اســت؛ ما باید 
در کشــور خود مشــکلات را حل کنیم و نگذاریم 

دشمنان سوء استفاده کنند.

وزیر ارتباطات اعلام کرد:

2/5 برابر شدن ترانزیت اینترنت از ایران
ایســنا- عیســی زارع پور، وزیــر ارتباطات گفت 
که در ســال گذشــته میزان ترانزیــت ترافیک 
اینترنت از خاک کشــورمان دو و نیم برابر شــده 
اســت که امیدوارم این مســیر با همت مدیریت 
جدید شرکت زیرســاخت تا تبدیل شدن کشور 
 به هــاب ترانزیــت اینترنــت در منطقــه ادامه 

داشته باشد.
وی در ابتــدای جلســه شــورای معاونــان این 
وزارتخانه، رئیس جمهوری با فعالان فضای مجازی 
را بسیار خوب توصیف کرد و گفت: رئیس جمهور 
تأکید داشتند که نقطه نظرات بخش خصوصی را 
بشنویم و مشــکلات و موانع کار آنها را شناسایی 
و در جهت رفع آنهــا اقدام کنیم و حتی اگر نیاز 
به مصوبــه دارد از طریق کارگــروه ویژه اقتصاد 
 دیجیتــال و شــورای عالی فضای مجــازی آنرا 

دنبال کنیم.
وی بــا تأکید بر برگــزاری جلســات دوره ای با 
نهادهای بخش خصوصــی همچون اصناف، اتاق 
بازرگانی، سازمان نظام صنفی رایانه ای و اتحادیه 
کســب و کارهای دیجیتال افــزود: کارگروه ویژه 
اقتصاد دیجیتال که بر اساس اصول ۱۲۷ و ۱۲۸ 
قانون اساســی دارای اختیــارات رئیس جمهوری 
و هیئــت وزیــران اســت، ظرفیت خوبــی برای 
طرح و رفع موانع و مشــکلات بخشی خصوصی 
 اســت و باید امســال با دعــوت از آنهــا در این 

جهت گام برداریم.
زارع پور با اشــاره به انتصابات اخیر انجام شــده 
در ایــن وزارتخانه تصریح کرد: بــه منظور ایجاد 
هماهنگی بین بازیگران مختلف شــبکه ارتباطی 
کشــور، با انتصاب لاجوردی به عنوان قائم مقام 
وزیــر ارتباطات در حــوزه ارتباطــی، اختیارات 
لازم بــرای راهبــردی در این حوزه به ایشــان 
تفویــض شــده و امیدواریم که در ســال ۱۴۰۲ 
چــه در حــوزه نظــارت و چه در حوزه توســعه 
 شــاهد رشــد کیفی و کمــی شــبکه ارتباطی 

کشور باشیم.
وزیــر ارتباطات بــا آرزوی موفقیت بــرای امیر 
لاجوردی به عنوان معاون وزیر، رئیس ســازمان 
تنظیم مقررات و ارتباطــات رادیویی و قائم مقام 
وزیر در حوزه ارتباطات خاطرنشان کرد: در سال 
گذشته در بخش های توسعه زیرساخت ارتباطی 
کشــور، پیشــرفت شــبکه ملی اطلاعات و ارایه 
زیرســاخت برای فعالیت پیام رســان های بومی 
کار بسیار بزرگی در شرکت ارتباطات زیرساخت 
انجام شد که اگر پشــتکار لاجوردی نبود شاهد 

این رشد نبودیم.
وی اظهار کرد: پیام رسان های داخلی به نقطه ای 
رســیدند که در حــال برنامه ریــزی برای جذب 
 کاربــر خارجــی و فعالیــت در حــوزه صادرات 

هستند.

مدیرعامل شرکت گاز فارس: 
 تمام برنامه ریزی ها باید منطبق بر شعار سال متمرکز شود

شهردار شیراز تأکید کرد: 
337تقویت زیرساخت های فرهنگی با هدف ساخت شهری شایسته

خبرها حاکی از افزایش قیمت داروها تا 30 درصد است 

گرانی؛درد دارو
تورم ســال جاری حدود ۴۰ درصد بیان شــده است و 
از همان روزهای نخست ســال این تورم خودش را در 
قیمت  خودرو و مرغ نشان داد . اما  خبرها حاکی از آن 
است که دارو اولین دومینوی گرانی ازدیبهشت ماه باشد  
کالای که با اجرای طرح هدفمندی یارانه ها قرار بود با 
طرح دارویار از ارز دولتی برخودار باشــد . اواخر تیرماه 
سال گذشته بود که طرح اصلاح سیاست های ارزی دارو 

موســوم به طرح »دارویار« به یک باره در کشــور کلید 
خورد. این طرح به دنبال رفع موانع و چالش های ناشی 
از تخصیص ارز دولتی بــه صنعت دارو از جمله قاچاق 
معکوس داروها )به دلیل اختلاف نرخ ارز دولتی و آزاد( 
و کمبود دارو بــه دلیل عدم تأمین ارز دولتی بود اما با 
گذشت چندماه پس از اجرا، با برخی نواقص و چالش ها 

صفحه ۷مواجه شد. یکی از ...
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رییس سازمان انرژی اتمی: 
مذاکرات با آژانس در حال

پیشرفت است
ایســنا - محمد اسلامی، رئیس ســازمان انرژی اتمی 
گفــت: روند مذاکرات میــان ایران و آژانــس در حال 
پیشرفت اســت و هر روز هیات های فنی و کارشناسی 

در رفت و آمد و ارتباط هستند.
وی در حاشیه جلسه هیئت دولت گفت: در حال حاضر 
۶۷ رادیو دارو در ۲۱۰ مرکز پزشــکی و بیمارستان در 
سراســر کشور توزیع می شود. آمار ما این بوده است که 
یک میلیون بیمار ســرطانی از رادیوداروها در کشــور 
اســتفاده کردند و این یک ظرفیتی اســت که با توجه 
به تنوع بخشی در بخش تشخیصی و درمانی داریم روی 

آن کار می کنیم.
وی ادامه داد: امسال دو نوع رادیوداروی جدید را از فاز 
بالینی عبور می دهیم و الان رادیوداروها تماماً در داخل 

کشور تولید می شود.
اســلامی دربــاره توافق ماه مــارس ایــران و آژانس و 
روند پیشــرفت مذاکرات گفت: روند مذاکرات در حال 
پیشرفت و پیگیری هســت و هر روز هیئت های فنی و 
کارشناسی میان ایران و آژانس در رفت و آمد و ارتباط 

هستند و به موقع درباره نتایج کار گزارش می دهیم.
رئیس ســازمان انرژی اتمی در پاســخ به این پرسش 
کــه رئیس جمهور در رابطه با افــراد کابینه گفته اند به 
کســی چک سفید امضا داده نشده اســت، اظهار کرد: 
حرف درستی اســت، با کسی عقد اخوت خوانده نشده 
است. مهم ترین شاخصه کار و مسئولیت وظیفه شناسی 
و انجام وظیفه به موقع و تشــخیص درست مسئولیت 
اســت، من هم اگر کارم را درســت انجام ندهم طبیعی 

است که باید با من خداحافظی کنند.

قدم بانوان در ورزشگاه آزادی به 
روی چشم ما جای دارد

ایرنا- سید حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان درباره 
حضور زنان در اســتادیوم برای تماشای بازی شهرآورد، 
گفت: بخش های زیادی از ورزشــگاه آزادی در دســت 
تعمیر است و در صورت فراهم شدن شرایط، قدم بانوان 

در ورزشگاه به روی چشم ما جای دارد.
وی دربــاره حضور زنان در ورزشــگاه برای تماشــای 
شهرآورد پایتخت به خبرنگاران گفت: بخش های زیادی 
از ورزشــگاه آزادی در دســت تعمیر اســت و در حال 
فراهم کردن زیرســاخت های لازم برای حضور بانوان در 
ورزشــگاه هستیم و این حضور هم مختص به این بازی 

نیست.
وی اضافــه کرد: برای تصمیم گیــری در این زمینه به 
مشورت  شــورای تأمین و فدراســیون فوتبال هم نیاز 
داریم و شــاید تا زمان برگزاری این دیــدار، بتوانیم به 

نتیجه نهایی برسیم.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشــان کــرد: این امر به کار 
تخصصی و رســیدگی نیــاز دارد و تاکنون در هر دیدار 
که شرایط فراهم بوده، میزبان تماشاگران خانم بودیم و 

باز هم اگر شرایط فراهم باشد، قدم بانوان روی چشم.
درباره حذف پرسپولیس موضوعی مطرح نشده است.

فرمانده کل ارتش: 
بهترین سطح هماهنگی بین

 ارتش و سپاه وجود دارد
فارس- امیر سرلشکر ســیدعبدالرحیم موسوی، فرمانده 
کل ارتــش در حاشــیه دیدار بــا فرمانده کل ســپاه به 
 مناســبت روز ارتش و در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
در طول ســال های اخیر دشــمنان ایران اسلامی یکی از 
محورهایــی که بســیار روی آن کار کردند ایجاد تفرقه و 
جدایی بین نیروهای مســلح بود، خوشــبختانه به برکت 
رهبری حکیمانه فرمانده معظم کل قوا )مدظله العالی( و 
وجود عناصر مومن و بصیر در نیروها، نقشه های دشمنان 

با شکست مواجه  و پشت آنها به خاک مالیده شد.
فرمانــده کل ارتش با بیــان اینکه امروز بهترین ســطح 
هماهنگی های میدانی بین همه رده های ارتش و سپاه در 
عرصه عملیات و طرح ها وجود دارد، افزود: ارتش و ســپاه 
در عرصه های زمینی، پدافند، هوایی و دریایی با طرح های 
عملیاتی مشترکی که به تصویب ستادها و قرارگاه های رده 
بالاتر رسیده به صورت یک لشکر الهی عمل می کنند و در 
مقابل هرگونه تهدیدی علیه انقلاب اسلامی و آرمان های 
ملت عزیز ایران دســت در دســت یکدیگــر تا پای جان 

می ایستند.
امیــر سرلشــکر موســوی افــزود: فرمانــده معظم کل 
قوا)مدظلــه العالــی( اخیرا تدبیــری را فرمودند مبنی بر 
اینکه حرکت رو به جلو توقف ناپذیر است و باید با سرعت 
و عمق بیشــتری این کار صورت گیرد؛ در همین راســتا 
برنامه های تنظیم شده در نیروهای مسلح بر اساس اهداف 
راهبردی، سیاســت ها، تدابیر و فرامین معظم له بوده و در 
قالب برنامه های یک و  پنج ســاله متناســب با تهدیدها، 
 تغییرات احتمالی در آینده و به صورت منعطف به تصویب 

رسیده است.
وی ادامه داد: امروز ارتش و ســپاه هیــچ کدام با ابتدای 
انقلاب اســلامی و حتی چند ســال پیــش قابل قیاس 
نیســتند و روند به گونه ای اســت که فردا از امروز بسیار 
قوی تر و ســربلندتر خواهیم بود و بر اساس پیش بینی ها 
در ســال های آینده، ارتش و ســپاهی قوی تر، منسجم تر، 
هماهنگ تــر و پادررکاب تر برای دفاع از انقلاب اســلامی 

خواهیم داشت.

ثبت نام کلاس اولی ها از اردیبهشت

ایســنا- محمدمهدی کاظمی، معاون آموزش متوســطه 
وزارت آموزش وپــرورش زمان ثبت نام در مقاطع تحصیلی 

مختلف را اعلام کرد.
وی در ایــن باره اظهار کــرد: قصد داریــم هرچه زودتر 
ثبت نام مدارس را انجام دهیم. ثبت نام کلاس اولی ها را - 
با توجه به اینکه ســنجش سلامت نوآموزان قبل از سال و 
در نیمه پایانی سال گذشته و از بهمن ماه آغاز شده و قرار 
است تا خرداد به اتمام برسد- از اردیبهشت آغاز می کنیم.
وی افــزود: ثبت نام پایــه هفتم، دوره متوســطه اول نیز 

طبیعتا از تیرماه شروع خواهد شد.
معــاون آموزش متوســطه وزارت آموزش وپرورش درباره 
ثبت نام کلاس دهمی ها نیز گفت: ثبت نام در دوره متوسطه 
دوم به دلیل اینکه دانش آموزان باید در آزمون های مرتبط 
با هدایت تحصیلی شــرکت و فرم هایــی را تکمیل کنند، 

معمولا از دهه دوم تیرماه به بعد انجام خواهد شد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت:

 لایحه دوفوریتی واردات خودروهای کارکرده تصویب شد
فارس- ســید رضــا فاطمی امین، وزیر صنعت، معــدن و تجارت در 
جمع خبرنگاران گفت: راه حل سریع بازار خودرو، واردات خودروهای 
کارکرده اســت، بنابراین دولت لایحه دوفوریتی واردات خودروهای 
کارکرده را مصوب کرد و امیدواریم در مجلس نیز به ســرعت پیگیری 

شود.
وی افزود: بازار خودرو دچار آشــفتگی هایی اســت ناشی از تقاضای 
مازاد و تقاضایی که بیش از عرضه است. خوشبختانه عرضه خودرو در 
سال گذشته و امسال به لحاظ تولید روند بسیار خوبی را داشته است 
اما به لحاظ اینکه برای بازار خودرو متاســفانه نقش سرمایه ای ایجاد 
شده است. اینکه افرادی می خواهند اموالشان را از تورم حفاظت کنند 
و خودرو می خرند به کســری تقاضا، یــک تقاضای کاذب هم افزوده 

شده است که همان تقاضای سوداگرانه است.
وزیــر صنعت، معدن و تجارت بیان کــرد: بنابراین این موضوع تنش 
و آشــفتگی را در بازار ایجاد کرده اســت. راه حل ســریع این است 
که ما بــه واردات اولویت بدهیم امروز هم در دولت لایحه دوفوریتی 
واردات خودروهای کارکرده مصوب شد. این موضوع در اولین جلسه 
مجلس طرح می شــود و امیدوارم در مجلس به سرعت مصوب و قابل 

اجرا شود.
وی در پاسخ به این ســؤال که برنامه وزارت صمت برای واردات چه 
میزان خودرو اســت، گفت: مــا بحث واردات را بــا هماهنگی بانک 

مرکزی تا حدی ادامه خواهیم داد که شــکاف عرضه و تقاضا از بین 
برود.

ثبت نام طرح یکپارچه تخصیص خودرو از ۱۶ اردیبهشــت شروع 
می شود

همچنین روز گذشــته ســخنگوی وزارت صمت با بیان اینکه مرحله 
دوم ثبت نام طرح یکپارچه تخصیص خودرو از ۱۶ اردیبهشت شروع 
می شود، گفت که فرآیند آن شبیه مرحله اول است و متقاضیان باید 
۱۰۰ میلیون تومان در حســاب خود، اما به وکالت ســازمان حمایت 

در بیاورند.

امیــد قالیباف با بیان اینکه در مرحلــه اول طرح یکپارچه تخصیص 
خــودرو ۹3۰ هزار نفر ثبت نام کردند، گفــت: این خودروها در حال 
تحویل اســت و در ماه اردیبهشت و خرداد مجموعا ۲۵۰ هزار خودرو 

تحویل داده می شود.
وی وعده داد که با ادامه فرآیند تحویل خودروها، قیمت در بازار آزاد 
شکســته شــود و گفت: طی روزهای اخیر نیز قیمت های بازار شیب 

نزولی داشته است.
سخنگوی وزارت صمت افزود: در حال حاضر شاهین با قیمت حدود 
۴۰۰ میلیون تومان تحویل داده می شــود، اما در بازار ۷۰۰ میلیون 
تومان اســت. ســوال من از متقاضیان خودرو این است که چرا بازار 
آزاد را انتخاب و پول اضافه پرداخت می کنند؟ تولید روزانه شــاهین 
در ســال قبل ۶۵ دســتگاه بود، اما امســال به روزی ۲۲۰ دستگاه 
 رســیده اســت. در مورد بقیه مدل های خودرو نیــز همین وضعیت 

حاکم است.
قالیباف درباره مرحلــه دوم ثبت نام طرح یکپارچه تخصیص خودرو 
گفت: ثبت نام در مرحله دوم ثبت نام طرح یکپارچه تخصیص خودرو 
از ۱۶ اردیبهشت شروع می شود که فرآیند آن شبیه مرحله اول است. 
بنابرایــن متقاضیان باید ۱۰۰ میلیون تومان در حســاب خود، اما به 
وکالت سازمان حمایت دربیاورند. نداشتن پلاک فعال و سایر شرایط 

نیز همچنان حاکم است.

اول اردیبهشت یادروز شاعر شیرین سخن
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی  فارس: 

 پرداختن به شخصیت های بزرگی مانند سعدی زمختی های جامعه را تلطیف خواهد کرد


